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Commissie: Maatschappij en Cultuur 
 
 
Onderwerp: Stopzetten subsidie Philharmonie Zuidnederland  
 
 
 
 
 
Geacht college,                 22 apr. 14 
 
In navolging van de vragen van het CDA over het stopzetten van de subsidie Philharmonie 
Zuidnederland hebben wij de volgende aanvullende vragen: 
 
 

1. Wat zijn de directe opbrengsten van de Philharmonie Zuidnederland (en voorheen het 

Brabants Orkest) voor het Muziekgebouw in termen van huurinkomsten, recetteopbrengsten, 

etc over de jaren 2012, 2013 en 2014 (begroot)? 

 

2. Zijn er contractuele afspraken waardoor deze inkomsten ook na het stopzetten van de 

subsidie gegarandeerd blijven? 

 

3. Het Muziekgebouw fungeert als thuisbasis voor de Philharmonie Zuidnederland. Bestaat er 

een risico dat zij kiest voor Maastricht als thuisbasis in plaats van Eindhoven, aangezien de 

gemeente Maastricht wel (substantieel) blijft subsidiëren? 

- Zo ja, wat zijn hier de (financiële) gevolgen van voor het Muziekgebouw? 

 

4. Is dit besluit tot stopzetten van de subsidie vooraf besproken met de provincie, bijvoorbeeld 

in het licht van de gesprekken van de wethouder Cultuur met de provincie over mogelijke 

(financiële) bijdrage aan de exploitatie van het Muziekgebouw? 

- Zo ja, wat was de reactie van de provincie? 

- Zo nee, waarom niet?  

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marcel Punte, 
Raadslid VVD Eindhoven 


